
Referat fra Årsmøte i Østre Halsen menighet 

Søndag 14. april 2024 

 

Årsmøtet ble holdt etter gudstjenestene samtidig som kirkekaffe. Det var 21 personer 

tilstede. 

Leder, Elisabeth Irgens Hokstad ønsket velkommen.  

Innkalling og saksliste ble godkjent, det var ingen innkomne saker. 

 

Til møteleder ble valgt: Elisabeth I Hokstad 

Til referent ble valgt: Sølvi Helleren Larsen 

Til å underskrive protokollen: Dag-Terje Hessevik og Brit Lehne 

 

Årsmeldinga for 2023 ble referert. Det var delt ut noen kopier. Deler av årsmeldingen ble lest 

opp, og det ble samtalt rundt aktivitetene forrige år. 

Årsmeldinga ble godkjent. 

Regnskap: Hovedtallene i regnskapet ble referert, og det ble forklart litt rundt bruken av 

fond. Det er god egenkapital i menigheten, og det ble orientert om noen 

investeringsprosjekter som er under gjennomføring. 

Regnskapet ble godkjent. 

 

Leder orienterte om Kirka vår og systematikken i arbeidet. Planen er å gjennomføre de ulike 

trinnene fram til neste årsmøte, og ha en overordnet plan for menigheten klar til neste 

årsmøte. Det ble åpnet opp for spørsmål og kommentarer knyttet arbeidet som gjøres i dag 

og hvilke resurser vi har i lokalsamfunnet. Det kom gode ord knyttet til arbeidet som gjøres. 

Vi holder til i et lokalsamfunn med mange tilbud og stor aktivitet i lag og foreninger. I kirka 

har vi ledige lokaler og kan med fordel tilby flere grupper å bruke lokalene i kjelleren mer 

som et «samfunnshus». 

Det kom fram ulike syn på at vi nå har færre gudstjenester. Fordelen er at flere møter opp 

samtidig og at man da lettere treffer kjent. Ulempen er at man må planlegge mer, og at det 

søndagen blir mindre markert i nærmiljøet. 

Informasjon om ulike arrangementer er et gjentagende problem. Folk leter etter informasjon 

på ulike flater, og det er for mange som har ansvar for å informere ut. Det er lett at ansvaret 

faller mellom to stoler. 

 

Dag-Terje Hessevik /s/   Brit Lehne /s/ 


